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 Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 3 från ordinarie möte den 7 april 

2016 

 

Lokal: Stockholms stadsarkiv 

Tid: 14. 00 – 16. 00  

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunnar Häger, ordf. SRF Stockholms stad 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Anna Quarnström, HSO/HRF 

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 

Lars Nerén, Ångestföreningen i Stockholm  

Sven Arnehed, Neuroförbundet Stockholmsföreningen 

  

Närvarande tjänstemän: 

Anna Magni, fastighetsintendent, kulturförvaltningen 

Erika Dahlberg, vikarierande nämndsekreterare, kulturförvaltningen 

Petra Engvall, fh-rådssekreterare, Stockholms stadsarkiv 

Bengt Hammarlund Lokalstrateg Kulturskolan och Mattias Almen, 

arkitekt Ahrbom och Partner, medverkade under punkt 3 

 

Anmäld frånvaro: 

Ronald Hallgren, personalchef, Stadsteatern 

 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

2. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare. 
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Mötesprotokollet från den 3 mars godkändes och lades till 

handlingarna. Gunilla utsågs att justera dagens protokoll. 

 

3. Bengt Hammarlund Lokalstrateg Kulturskolan Öst 

informerade om ombyggnaden av Kulturskolan 

Kärrtorp.  
Svenska Bostäder har sagt upp Kulturskolans lokaler i Kärrtorp från 

nuvarande hyresavtal då hela fastigheten ska renoveras och Kulturskolans 

lokal användas för andra ändamål.  

Svenska Bostäder har erbjudit Kulturskolan en ersättningslokal i 

souterräng i Kärrtorp på 187 kvm i det hus där även Turteatern bedriver 

sin verksamhet. Lokalen kommer att genomgå en grundlig renovering och 

verksamhetsanpassning. Det blir bland annat två musikrum och ett 

dans/teaterrum. 

Mattias Almen, arkitekt, visade ritningar och berättade om renoveringen 

av nya lokalen. 

En tillgänglighetskonsult har anlitats. Bland annat blir lokalerna utrustade 

med: 

 Lyfthiss mellan våningsplanen 

 Tillgängliga personalutrymmen 

 Hörselslinga 

 Brandcell i nedre våningen 

 Ljudisolerade väggar, dock enligt minimikraven för detta 

 Brandlarm med blinkande ljus 

Gunnar efterfrågade ett brandlarm för både gravt syn- och hörselnedsatta i 

form av ett larm med vibrationer, likt det som finns i Wrangelska palatset. 

Rådet önskar följa upp arbetet med iordningställandet av lokalen. 

 

4. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet. 

 Ledstången i trappan mot entrén syns dåligt då den är svart mot en 

mörk bakgrund. 

 Skylten som visar vägen via ramp mot entrén är svår att se. 

Skylten är dessutom dåligt utformad- ”handikappramp”. 

 Det ser inte så trevligt ut med återvinningsbehållare precis vid 

uppgången till rampen. 

 Louise vill ha digitala handlingar i PDF och Gunnar vill ha 

dem i Word. 

 Gunnar efterlyste bättre kontrastmarkeringar i form av 

snedställda linjer på glasdörrarna mot läsesalen. 

  

5. Uppföljningsfrågor. 

Se balanslistan sist i protokollet. 

  

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 12 

april. 

Erika redogjorde för ärendena och rådet diskuterade punkt 10.  

Svar på motion om streaming av Stadsteaterns repertoar. 
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Rådets synpunkter är att det är bra med möjligheten att se 

streamed teater ur demokratisynpunkt.Medborgaren ska ha 

möjligheten att ta del av kultur utifrån sina villkor, å andra sidan 

framkom synpunkter på att det är svårt att ge vissa föreställningar 

rättvisa digitalt.  

Rådet diskuterade även punkt 13. Utredning ateljéer. 

Rådets synpunkter är att lokaler för ateljéer och andra lokaler för 

konstproduktion skall vara tillgängliga och kunna användas av alla. 

 

7. Kommande ärenden till Kulturnämnden   

Samtliga ledamöter i rådet kommer att få utskick av remisser i 

fortsättningen för att hinna sätta sig in i ärendena. 

Kulturförvaltningen har fått i uppdrag att svara på remissen ”Låt 

fler forma framtiden!”. Remissen är en demokratiutredning och 

handlar om hur man ska få fler att rösta i val samt delta, och verka, i 

politiska församlingar. 

Förvaltningen är intresserad av vad rådet har för tankar och idéer 

kring hur man kan öka delaktigheten och inflytande för personer 

med funktionsnedsättning, utifrån ett kulturperspektiv. Rådet kom 

överrens om att sända sina synpunkter angående detta till Gunnar 

senast onsdag 13 april för vidarebefordring till Mats Sylwán., 

Kulturförvaltningen. 

  

8. Ombyggnadsprojekt 

Se punkt 3 och 11. 

 

9. Rapporter 

Gunnar och Petra deltog i ett rundabordssamtal på Stockholms  

Stadsbibliotek, den 4 april, om hur man kan skapa en tillgänglig,  

relevant och spännande biblioteksmiljö för personer med  

funktionsvariationer. 

   

10. Frågor till mötet med Kulturnämnden den 17 maj. 

Rådet diskuterade frågor att ställa till Kulturnämnden och enades 

om tre frågeområden: 

 Hur ska samarbetet med Kulturnämnden se ut? 

 Hur kan personer med funktionsnedsättning ta plats på 

kulturarenan som utövare? 

 Hur får vi fler personer med funktionsnedsättningar 

anställda i Stockholm stad? 

Sven formulerar frågorna och de skickas ut till rådet för 

godkännande innan de meddelas Kulturnämnden. 
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11. Lennart Ploom, stadsarkivarie, Stockholms stadsarkiv 

informerade om nybygget i Liljeholmen. 
Stadsarkivet växer, både besöksmässigt och vad gäller förvaring av 

handlingar, därför planeras en nybyggnad av en filial i Liljeholmen. 

Det är vin- och sprits fördetta lager i bergrummet som ska byggas 

om till lokaler för förvaring av arkivhandlingar samt publika 

utrymmen. 

Utöver befintliga 82 000 hyllmeter arkiv räknar Stadsarkivet med 

att under de närmaste 20 åren få in ytterligare cirka 50-70 000 

hyllmeter pappershandlingar. 

Liljeholmen har möjlighet att inhysa upp till 130 000 hyllmeter. 
Efter förvärv planeras tillträde till fastigheten ske tredje kvartalet och 

öppning av de nya lokalerna planeras ske under hösten 2018.  

Stadsarkivet vill etablera en ny publikplats som når nya  

besöksgrupper och som är tillgänglig för alla.  

Lennart berättar att stadsarkivet vill hitta former för delaktighet och 

samverkan med medborgarna via nya forum och att personalens  

bemötande är viktigt. 

Stadsarkivet kommer fortlöpande att informera och rådfråga rådet  

under byggnadstiden. 

 

          12.   Nästa möte 

 Nästa ordinarie rådsmöte är torsdag den 12 maj kl. 14.00–

16.00 på Stadsbiblioteket. 

 Fh- rådets möte med Kulturnämnden är tisdag den 17 maj 

kl. 15.30–16.00. 

    

13. Övriga frågor 

  Petra föreslog att ett antal möten per år förläggs till en 

fast mötesplats för att frigöra tid till mötesfrågor. Rådet 

tyckte att vi ska vänta med frågan till efter mötet med 

Kulturnämnden den 17 maj. 

 Louise tog upp en fråga hon fått från Dramaten angående 

RH- loger. Rådet känner inte till begreppet och Gunnar 

tipsade att ringa statens fastighetsverk. 
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Balanslista 2016 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras med 9 

olika ikoner per verksamhet. Finns 

det s.k. pictogram till varje 

verksamhet? 

Rådet 

Diskutera på 

rådsmöte den 

9 juni. 

Följa Kulturskolans bygge av ny 

lokal i Kärrtorp. 
Rådet Fortlöpande 

Följa Stadsarkivets bygge i 

Liljeholmen. 
  Rådet  Fortlöpande 

Hur ska rådet samarbeta med 

Kulturnämnden? 

 

 Rådet och 

sekreteraren 

 Diskutera 

med Kn den 

17 maj samt 

utarbeta en 

plan på mötet 

den 9 juni. 

Framtagande av aktiviteter kopplade 

till målen i programmet om 

delaktighet för VP 2017. 

Rådet 

September 

och oktober 

Förslag till 

aktiviteter 

diskuteras  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Häger              Gunilla Göran 

ordförande                     justerare 

 

 

Petra Engvall  

Sekreterare 

 

 

  

 


